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Protokoll	2-2021	fört	vid	styrelsemöte	med	Svenska	Pudelklubbens	Centralstyrelse		
den	11	februari,	kl	19.00–22.45	per	videolänk	
	
Närvarande:		 Fredrik	Nilsson,	ordförande		
	 Lena	Petri,	vice	ordförande	
	 Freddie	Gudmunds	Dandemar	
	 Mona	Plånborg	Grenholm	(fr.o.m.	§	29	Pudelnationalen)	
	 Sonja	Hagelberg		
	 Beatrice	Utterström	(till	§	35	Skrivelser	punkt	12)	
	 Charlotte	Sandell	
	 Christina	Anehagen	
	 Anna	Johansson,	suppleant	(till	§	33	c)	Nyhetsbrev)	
	 Malin	Hult,	suppleant	
	 Aleksandra	Palumbo,	suppleant	
	
Deltagare	från	valberedningen	Carina	Enberg	och	Mikael	Nilsson	
	
Anmält	förhinder:	 Denise	Lundholm	
	 Susanne	Gustafsson	
	
Vid	protokollet:	 Christina	Anehagen	
	 Innehåller	§§	20–41	
	
	
§	20	Mötets	öppnande	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	hälsade	alla	välkomna	då	speciellt	valberedningen	Carina	Enberg	och	
Mikael	Nilsson.	
	
	
§	21	Val	av	justerare	
Mötet	valde	Lena	Petri	jämte	ordförande	att	justera	protokollet.	
	
	
§	22	Fastställande	av	dagordning	
Dagordningen	fastställdes.	
	
	
§	23	Valberedningen	
Carina	Enberg	och	Mikael	Nilsson	presenterar	valberedningen	och	dess	arbete.	För	nuvarande	finns	
två	vakanta	platser,	suppleant	samt	revisorssuppleant.		Valberedningen	kommer	att	skriva	en	annons	
på	sociala	medier	där	de	söker	nya	medlemmar	till	CS.	Valberedningen	önskar	även	att	vi	i	CS	gör	en	
presentation	av	oss	i	sociala	medier	för	att	på	så	sätt	eventuellt	kunna	engagera	fler	i	styrelsearbetet.	
Valberedningen	känner	sig	nöjd	med	styrelsens	nuvarande	sammansättning.	
	
	
§	24	Föregående	mötesprotokoll	
Protokoll	nr	1-2021	gicks	igenom,	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	
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§	25	Ekonomi	
Bokslutet	är	inte	klart	då	det	saknas	vissa	uppgifter.	Ekonomin	är	fortfarande	god.	
	
	
§	26	Medlemsrapport	
Medlemsantalet	fortsätter	att	öka,	december	2020	till	3409	medlemmar,	januari	2021	till	3440	
medlemmar.	Medlemsantalet	är	positivt	och	vi	ska	försöka	behålla	de	medlemmar	som	vi	har.	
	
	
§	27	AU-beslut	
Avelsutbildning.	Beslut	att	Malin	Hult	kan	gå	en	avelfunktionärskurs	via	SKK.	
	
	
§	28	Pudelfullmäktige	
Förslag	om	att	CS	avsätter	pengar	till	webbinarier	i	framtiden	till	de	olika	avdelningarna	då	det	inte	
kommer	att	bli	så	många	fysiska	aktiviteter	under	2021.	Tanken	är	om	man	vill	ta	in	externa	
föreläsare.		
	
Uppdrogs	till	Lena	Petri	och	Fredrik	Nilsson	att	ställa	frågan	till	tryckeriet	om	de	kan	göra	i	ordning	
handlingar	till	PF.	
	
Kallelse	till	Pudelfullmäktige.	
	
Vi	ska	givetvis	värna	om	miljön.	Lena	mailar	avdelningarna	om	namn	och	e-postadresser	till	deras	
delegater.	Vill	någon	av	deras	delegater	ha	handlingarna	i	pappersformat	ska	även	postadressen	
bifogas	
	
Beslut	att	ett	mail	med	nyhetsbrev/inbjudan	skickas	ut	till	alla	delegater	minst	tre	veckor	före	PF.	
	
	
§	29	Pudelnationalen	
Inga	beslut,	lämnas	till	kommande	möte.	
	
	
§	30	Intervju	i	Hundsport	
Maria	Modig	ska	intervjuas	i	Hundsport	och	hon	har	ställt	frågan	till	CS	hur	hon	ska	bemöta	de	frågor	
som	gäller	blandrasavel	med	pudel.	Charlotte	Sandell	kontaktar	Maria	för	att	delge	henne	vad	
Fredrik	Steen	sagt	i	frågan	samt	det	som	Freddie	skrivit	om	blandrasavel.	
	
	
§	31	Möte	med	avdelningarna	
17	februari	västra,	Fredrik,	Mona,	Lena	och	Anna	deltar	från	CS	
23	februari	norra	
24	februari	södra	
2	mars	mellansvenska	
	
	
§	32	Uppföljningsmöte	till	verksamhetskonferensen	den	13	mars	
Man	önskar	flytta	fram	denna	konferens	då	den	annars	krockar	med	Svenska	Dväghundsklubben	
SDHKs	möte.		
Dessutom	har	det	inte	inkommit	några	synpunkter/punkter	från	avdelningar	som	de	önskar	ta	upp	
och	detta	innebär	att	vi	önskar	flytta	verksamhetskonferensen.	
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Beslut,	ett	nytt	mail	skickas	ut	till	avdelningarna	samt	att	mötet	ändras	till	20	mars	2021	mellan	
10.00	och	12.00.	Lena	och	Fredrik	skickar	ut	information	om	detta.	
	
	
§	33	Kommittéer	
Avelskommittén	

• Brevet	till	alla	uppfödare	är	utskickat,	ingen	respons	har	kommit.	
• Mer	än	100	deltagare	är	anmälda	till	webbinariet	den	28	februari	2021.	
• PRA-fallsresultat;	grå	hund	där	har	de	blivit	ombedd	att	be	om	en	second	opinion.	Den	röda	

är	omlyst,	hunden	har	PRA	trots	att	den	är	hereditärt	fri.	Charlotte	Sandell	kommer	att	ställa	
frågan	till	ytterligare	en	specialist.	Avelskommittén	kommer	att	kontakta	klinker	för	att	se	om	
intresse	och	stöd	finns	för	att	finna	vilken	typ	av	PRA	hunden/hundarna	har.	

• Statistik	från	Norge	och	Danmark;	Charlotte	Sandell	fick	i	uppdrag	att	höra	med	Barbro	
Teglöf	gällande	statistik	därifrån	då	vi	betalar	medlemskap	i	deras	kennelklubbar.	

• SAR,	motiveringen	till	att	ha	kvar	SAR-listan.	Beatrice	Utterström	har	gått	igenom	statistik	
från	utställningsåret	2020.	SAR-färger	ligger	i	snitt	Excellent	ca	40	%	på	utställning.	
Sammanfattningsvis	så	ställs	det	inte	speciellt	många	SAR-pudlar.		

	
Kommittén	för	information,	media	och	marknadsföring	
a)	Facebook/Instagram.	Intresset	är	väldigt	stort	för	våra	sidor,	flyter	på	bra.	Många	frågor	om	att	
köpa	valp	eller	omplaceringar.	Instagram	går	bra.	En	ny	FB-grupp	har	startat;	väntar	in	alla	årsmöten	
innan	de	kan	gå	ut	officiellt	med	nya	gruppen.	
	
b)	Hemsidan	fungerar	bra.	Kan	uppstå	lite	svårigheter	med	att	det	byts	mailadresser	fram	och	
tillbaka.	SPK	tillhandahåller	mail,	men	problem	uppstår	då	man	svarar	med	sin	privata	mail.	Malin	
Hult	ordnar	med	en	liten	grupp,	en	från	varje	avdelning	som	ordnar	med	ett	förslag	hur	
mailadresserna	ska	användas.	Förslag	läggs	fram	vid	kommande	styrelsemöte.	
c)	Nyhetsbrev.	Info	om	PF	samt	nya	styrelsemedlemmar	och	delegater.	
	
d)	Pudelnytt.	Mona	Plånborg	Grenholm	har	skickat	in	de	intervjuer	som	kommit	in.	Hon	har	även	
intervjuat	de	”kloka	gummorna”,	reportage	om	grå	storpudelvalpen	4:an,	några	ord	från	Barbro	
Teglöf,	ytterligare	material	kommer	att	skickas	in.		
Alla	avdelningar	ska	skicka	in	allt	material	snarast.	
	
SKK	vill	ha	Pudelnytt	via	fil,	även	till	samtliga	domare.	Jessica	skickar	tidningen	via	fil	till	alla	i	
styrelsen	för	vidarebefordran	till	SKK.	
	
Marknadsföringsgruppen	

• Fodersponsor,	uppföljning	kommer	till	kommande	möte.	Freddie	Gudmunds	Dandemar	
kommer	att	kontakta	avdelningarna	och	be	dem	göra	en	sammanställning.	

• 3000	kronor	kostar	”filmen”	(1/4	del	av	budgeten)	utifrån	det	arbete	som	de	lagt	ner.	
Specifikation	kommit	via	mail	som	Freddie	läser	upp.	De	önskar	beslut	om	de	ska	gå	vidare	
att	klippa	ihop	en	liten	kort	film.	Beslut	att	vi	betalar	3000	kronor	mot	att	vi	får	det	material	
som	är	filmat.	Freddie	kontaktar	dem	och	ber	dem	skicka	fakturan.	

• Marknadsföringsgruppens	deltagare	kommer	alla	tre	att	säga	upp	sitt	uppdrag,	nya	deltagare	
önskas.	Dessutom	önskas	en	specifikation	vad	denna	grupp	ska	göra	och	vad	innehållet	ska	
vara	samt	att	eventuellt	döpa	om	gruppen.	Frågan	läggs	på	framtiden.	

• Freddie	lämnar	det	material,	ett	kartotek	på	pudlar,	som	SPK	fått	efter	ett	dödsbo	till	SKK.	
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Utställningskommittén	
• Ansökan	att	bli	domare	på	pudel	har	tillstyrkts.	
• Slutgodkända	utställningar	2023;	ett	mail	har	gått	ut	till	alla	avdelningar	och	inga	synpunkter	

har	inkommit.		
• Domarkonferens.	Fredrik	och	Aleksandra	har	varit	med	på	ett	möte	med	de	andra	klubbar.		

Diskussion	om	att	de	ska	ordna	med	en	digital	konferens	om	inte	den	planerade	går	att	hålla	
fysiskt.	Styrelsen	är	tveksam	till	om	en	digital	konferens	är	till	någon	fördel	för	domarna	utan	
en	fysisk	konferens	är	att	föredra.	

	
Kommittén	för	arbetande	pudlar	

• Noseworklistan,	en	lista	har	tagits	fram	och	förslag	att	listan	skickas	ut	till	alla	i	CS	och	beslut	
tas	på	kommande	möte.	

• Årslistor,	beslut	att	vi	ställer	in	listorna	och	tar	upp	frågan	igen	i	juni	2021.	
	
	
§	34	Rapporter	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	

• Norra	avdelningen;	diskuterat	hur	vi	på	bästa	sätt	löser	och	hur	vi	hantera	inkomma	
skrivelser.	Förslag	om	att	lägga	in	skrivelser	i	Rushfiles.	Fredrik,	Lena	och	Malin	tittar	på	olika	
möjligheter	hur	detta	kan	utföras	och	tar	upp	frågan	på	kommande	verksamhetskonferens	
med	de	olika	avdelningarna.	

• Västra	har	ny	ordförande,	Fredrik	har	hälsat	henne	välkommen.	
	

Övriga	ledamöter	
	
Viceordförande	Lena	Petri:		

• Specialklubbskonferens.	Lena	kommer	att	ta	detta	på	kommande	möte.	Punkten	bordlägges.	
	

	
	
§	35	Inkomna	skrivelser	

Nr	 Ärende	 	Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	upp/	
sammanfattning	

1	 Digitalt	
fullmäktigemöte	

  Behandlas	på	
styrelsemötet	

2	 Utställningar	2023	 	 	
2a	bilaga	-	Lathund	ansökan	
om	utställning	
specialklubbar	

Skickad	till	
avdelningar	

 

3	 Medlemsantal	2020	   Behandlat	

4	 PRA	   Behandlad	

5	 Fråga	från	Hundsport	   Besvarad	av	
Christina	Anehagen	
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Nr	 Ärende	 	Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	upp/	
sammanfattning	

6	 Rasinformation	   Uppdrogs	till	Sonja	
Hagelberg	att	skriva	
till	dem	och	hänvisa	
dem	till	hemsidan.	
Om	de	vill	ha	mer	
info	är	de	välkomna	
att	återkomma.	

7	 Viktig	info	angående	
regelförslag	från	UG	
Rallylydnad	

 Skickad	till	
avdelningar	

Tagit	del	av	

8	 Diplom	agilitypudel	
2019	

 Inkommen	från	
västra	avd	

Besvarats	av	Mona	
Plånborg	Grenholm	

9	 Enkät	om	CUA	  Skickad	till	
avdelningar?	

Bör	skickas	in.	
Uppdrogs	till	Sonja	
Hagelberg	att	skicka	
påminnelse.	

10	 Covid-information	 10a	bilaga	-	Info	till	SKKs	
klubbar	Corona	1	
februari.docx	

Skickad	till	
avdelningar	

Tagit	del	av	

11	 Inbjudan	till	digitalt	
möte	för	SKKs	
Specialklubbar	

11a	bilaga	tillägg	-	Inbjudan	
till	digitalt	möte	för	SKKs	
Specialklubbar	

Inbjudan	till	
digitalt	möte	13	
mars	

Anmälan	senast	27	
februari.	Lena	Petri,	
Fredrik	Nilsson	och	
Aleksandra	
Palumbo	går.	Lena	
anmäler.	

12	 Påminnelse	från	SKKs	
Valberedning	

12a	bilaga	-	Information	
från	SKKs	valberedning	
december	2020	

 Skickad	till	
avdelningarna	

13	 SKK	+	Kalla	fakta	 13a	bilaga	-	SKK	i	Kalla	fakta	
2021	

 Skickad	till	
avdelningarna	

14	 Protokollsutdrag	SKK	
DK	

14a	bilaga	-	DK	1-2021	§	8	
a)	SPK	

Svar	på	skrivelse	
till	SKK/DK	

Uppdrogs	till	Sonja	
Hagelberg	att	skicka	
vidare	till	alla	
avdelningar	
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Övriga	inkomna	mail:	

Ärende	 	Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	upp/	
sammanfattning	

lämplig	hanhund	   Besvarad	av	
avelskommittén		

Familjemedlem	inför	lägret	   Besvarad	av	kassör	

SLU	-	Djurhälsa	och	
djurvälfärd	•	januari	2021	

 Skickad	till	
avdelningarna	

Tagit	del	av	

Sveriges	hundungdom	
Medlemsavgifter	kvartal	4	

  Tagit	del	av	

Köpa	hund	   Besvarad	av	Lena	
Petri	

köpa	en	brun	mellanpudel	   	Besvarad	av	Lena	
Petri	

Porta	Cava	Shunt	   Tagit	del	av	

Senaste	PRA-hunden	   Tagit	del	av	

Brev	till	styrelsen	i	Täby	
Roslagssektionen	

Brev	till	Täby	Roslagen	  Tagit	del	av	

Angående	medlemskap	i	
svenska	pudelklubben	

 Uppdrogs	till	
Christina	
Anehagen	att	
hänvisa	till	SKKs	
medlemsavdelni
ng	och	hälsa	
henne	
välkommen.	

Tagit	del	av	

Årsmöteshandlingar	till	SPK	
västras	årsmöte	

• Årsmöteshandlingar	
västra	

• Årsmöteshandlingar	
västra	-	
Revisionsberättelse	
2020_	påskriven	

• Årsmöteshandlingar	
västra	-	
Verksamhetsberätt
else	2020	

• Årsmöteshandlingar	
västra	-	Styrelsens	
förslag	till	
rambudget	2021	

Årsmöteshandlin
gar	från	västra	
avdelningen		

Tagit	del	av	
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Ärende	 	Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	upp/	
sammanfattning	

• Årsmöteshandlingar	
västra	-	Styrelsens	
förslag	till	
verksamhetsplan	
2021	

• Årsmöteshandlingar	
västra	-	
Valberedningens-
förslag	2021	SPKv	

• Årsmöteshandlingar	
västra	-	
Medlemsförslag	till	
valbar	post	2021	

	
	
§	36	Protokoll	från	avdelningarna	
Norra:	–	
Västra:	protokoll	nr	13-2020	och	nr	14-2020,	läst.	
Mellan:	–	
Södra:	protokoll	nr	15-2020	och	nr	1-2021,	läst.	
	
	
§	37	SKK-protokoll	och	information		
Alla	ledamöter	hade	till	mötet	fått	en	sammanställning	med	utdrag	av	aktuella	SKK-protokoll	från	
Sonja	Hagelberg	för	genomläsning:	AG	Standard	1-2021	och	KHM	nr	3-2020.	
	
	
§	38	Övriga	frågor		
Inga.	
	
	
§	39	Finns	det	något	som	inte	får	offentliggöras	före	justering?	
Nej.	
	
	
§	40	Kommande	möten	
•	11	mars	(videolänk)	
(Sista	dagen	för	motioner	är	den	6	mars.	Pudelfullmäktige	(PF)	den	11	april	och	den	10	april	möte	
inför	PF)	
Vi	kommer	att	lägga	ut	förslag	till	kommande	möte	i	styrelsegruppen.	
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§	41	Avslutning		
Fredrik	Nilsson	tackade	ledamöterna	och	avslutade	mötet.	
	
	
Vid	protokollet:	
	
	
	
	 ___________________________	 	
Christina	Anehagen	
	
Justeras:	
	
	
	
	 ___________________________	 	 	___________________________	 	
Fredrik	Nilsson,	ordförande	 Lena	Petri,	av	mötet	vald	justerare	


